

### **WorldSkills Team Canada 2022 Selection**

A third competition participation category “WorldSkills Team Canada 2022 Selection” will be held concurrently in addition to the Secondary and Post-Secondary categories at the Skills Canada National Competition (SCNC) 2022, in Vancouver.

One competitor per province/territory will be eligible to participate in the WorldSkills Team Canada 2022 Selection category during the event in Vancouver in May of 2022. The winner from this participation category will be Canada’s representative at WorldSkills Shanghai 2022 which is tentatively scheduled for October of 2022. Competitor eligibility for this category will be different from the SCNC secondary and post-secondary categories. The final list of Skill Areas for this participation category has not yet been finalized. Please check our website or contact your Skills/Compétences Canada Provincial/Territorial office for periodic updates.

### **Sélection d'Équipe Canada WorldSkills 2022 pour le Mondial des métiers**

Une troisième catégorie de participation "Sélection d'Équipe Canada WorldSkills 2022" sera organisée simultanément en plus des catégories secondaire et post-secondaire lors des Olympiades canadiennes des métiers et des technologies (OCMT) 2022, à Vancouver.

Un concurrent ou une concurrente par province/territoire pourra participer à la catégorie de sélection d'Équipe Canada WorldSkills 2022 lors de l'événement qui se tiendra à Vancouver en mai 2022. Le gagnant ou la gagnante de cette catégorie de participation sera le représentant du Canada au Mondial des métiers 2022, à Shanghai qui est provisoirement prévu pour octobre 2022. L'admissibilité des concurrents dans cette catégorie sera différente de celle des catégories secondaires et postsecondaires des OCMT. La liste finale des domaines de compétition pour cette catégorie de participation n'a pas encore été finalisée. Veuillez consulter notre site web ou contacter votre bureau provincial/territorial de Skills/Compétences Canada pour des mises à jour périodiques.